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Abstract (en)
[origin: ES8106565A1] The invention relates to the plating of conductive components by electrolytic deposition. An electroplating device in
accordance with the invention comprises at least one electrolytic cell containing a tubular anode and having inlet and outlet connections for a bath
of electrolyte flowing longitudinally through the anode. A removable component-holder of the device comprising means for gripping a component for
plating, which component holder is electrically connected to a cathode-supply plate and is adapted to be mounted on the cell to close it and suspend
the component along the axis of the anode. The device can be used inter alia for plating with hard chromium.

Abstract (fr)
L'invention concerne le revêtement de pièces conductrices par dépôt électrolytique. Le dispositif comprend au moins une cellule d'électrolyse (2)
contenant une anode tubulaire (21) et munie de raccords d'entrée (13) et sortie (14)(15) d'un bain d'électrolyte circulant longitudinalement dans
l'anode, et un porte-pièce amovible (43) comportant des moyens de préhension (47) d'une pièce à revêtir en liaison électrique avec une plaque
d'alimentation (39) de cathode et propre à être montée sur la cellule pour fermer celle-ci et suspendre la pièce dans l'axe de l'anode. Il peut être
utilisé notamment pour des dépôts de chrome dur.
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